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Aan De heer Frans SMit 

Datum 5 november 2020 

Onderwerp Invest MRA 

Van Robbert Berkhout  

 

 

Geachte dames, heren, 

 

Naar aanleiding van de vragen van de heer Frans Smit van OP Haarlem met betrekking tot de 

doorontwikkeling van Invest-MRA naar een Regionale Ontwikkelingsmaatschappij het volgende. 

 

Achtergrond: 

In het Bestuurlijk Overleg van het platform Economie is er - op initiatief van de provincie Noord 

Holland - gesproken over het doorontwikkelen van Invest-MRA naar een Regionale 

Ontwikkelingsmaatschappij (ROM). Geconstateerd is dat een ROM in de gewijzigde omstandigheden 

logisch en wenselijk is. Directe aanleiding hiervoor vormen onder meer de recente ervaringen met de 

uitvoering van rijksregelingen zoals bijvoorbeeld de Corona Overbruggingslening (COL) en de 

positionering van de ROM’s als belangrijk instrument in de beleidsuitvoering van het ministerie van 

EZK. 

 

Wat betekent dit voor het voorstel Invest-MRA.  

Het voorstel zoals opgenomen in de begroting blijft grotendeels gehandhaafd. Het instrument wordt 

opgericht in een bedrijfsmatige vorm en bestaat uit een investeringsfonds en een business 

development afdeling. Aan deze opzet worden enkele elementen toegevoegd waardoor het 

instrument minimaal voldoet aan de eisen die het ministerie van Economische Zaken en Klimaat 

(EZK) stelt aan een ROM. Het gaat bij deze toevoegingen onder meer om taken als het uitvoeren van 

rijksregelingen (zoals de hierboven genoemde COL). De hiermee gecreëerde ‘basis ROM’ kan in de 

komende jaren stap voor stap worden doorontwikkeld naar een volwaardig model. Deze gefaseerde 

opbouw is vergelijkbaar met de wijze waarop andere ROM’s in Nederland zich hebben ontwikkeld. 

De focus van het instrument op duurzame regionale economische ontwikkeling blijft gehandhaafd. 

We zullen de raad zo spoedig mogelijk schriftelijk informeren over de details van de voorgestelde 

wijzigingen. Het uiteindelijke ontwerpvoorstel zal met een zware voorhangprocedure (wettelijk 

verplicht) aan de raad worden voorgelegd.  

 

Met vriendelijke groet, 

 

 

 

Robbert Berkhout, 

Wethouder economie, duurzaamheid en mobiliteit 

 

Memo 
Invest MRA 


